



## PROTOKOLL

Datum: Tisdag 10/6 2015  
Tid: 17.00  
Plats: Thordéngården.

### Närvarande

Leif Lindvörn, Elisabeth Scott, Kicki Broberg, Bengt Rydell och Johan Brinck.

- § 1 **Mötets öppnande**  
Leif hälsar alla välkomna
- § 2 **Godkännande av dagordning**  
Godkändes
- § 3 **Val av justeringsman**  
Kicki Broberg
- § 4 **Rapporter och skrivelser**
- § 5 **Ekonomi**
- § 6 **Åtgärdslistan**  
Informationslapp till ledare angående fixkassan.  
Domarkurs ska ordnas.
- § 7 **U 19 & P15**  
En assisterande till behövs i U19, de två som nu är har lite svårt pga jobb att alltid hinna. Johan har lite på gång och vi hoppas på en lösning inom snar framtid.  
  
Ett par av spelarna som lämnade i höstas har haft önskemål att få komma tillbaka till föreningen. I dagsläget säger vi nej, då vi vill undvika att spelare hoppar fram och tillbaka under säsongen.
- § 8 **Pojklag 13-14 år**  
Charles Wasch har lämnat som tränare i P14 av privata skäl, han lämnade med omedelbar verkan.  
  
Efter en bra vårsäsong i båda serier så ska P14 senare i sommar delta i Gothia Cup.  
  
P13 spelade i helgen match och en incident inträffade med en spelare från Oddevold som blev utvisad. Rapport inväntas från BFF angående det inträffade.
- § 9 **Pojklag 8-12 år**  
I P04 har ledarstaben förändrats, Dan Westberg har slutat och Björn Bringeland har tillkommit.

- § 10 **Fotbollsskola (5-7 år)**  
Våra nya killar, 5-åringarna, har kommit igång mycket bra. Ca 40-50 killar är det på träningarna.
- § 11 **Futsal**  
Vi sparar denna punkt till nästa möte.
- § 12 **Ungdomsledarträff/Kick Off**
- § 13 **Utbildning**  
10 ledare i Oddevold har genomgått den nya C-Diplomutbildningen.  
  
Johan Brinck kommer att gå en handledarutbildning 24/10 för att kunna genomföra en B-Ungdomsutbildning (som är nästa steg efter C).
- § 14 **Röda tråden/Oddevoldtråden**  
Inget att rapportera
- § 15 **Oddebollen**  
201 lag anmälda och av dessa är 125 övernattande och det är nu stopp för nya lag.
- § 16 **Kansli**  
Viss information ”fastnar” på kansliet och när inte ledarna, Leif kollar upp detta med övrig personal.
- § 17 **Material**  
Inget att rapportera
- § 18 **Thordéngården**  
Inget att rapportera
- § 19 **Övriga frågor**  
a) **Föreningskväll.** Är inbokad till den 16/6, tanken är att den ska vara en fortsättning på Kick Offen på Vann. Det är lite få anmälda, så Johan, HJ och Leif hör av sig igen till tränarna.  
b) **Elitcertifiering.** Uppstartsmöte har ägt rum och vi har fått lite tips på hur vi kan lägga upp detta. 6 personer håller i detta och har fått egna ansvarsområden. Arbetet drar igång ordentligt efter sommaren.  
c) **Talangdag.** 29/7 ska det vara en Talangdag med utvalda killar, någon/några ringer runt till olika föreningar och bjuder in dessa.  
d) **Master-fil.** Ska sättas upp som en punkt på dagordningen. Förändringar som skett redovisas på varje möte.  
e) **Spontanträning.** Idén är intressant men UU klarar inte av att driva en sådan sak just nu.  
f) **2016.** Behöver redan nu styras upp och funderas över, hur ser åldersgrupperna ut, ledare osv. Uppstartsmöte ska hållas efter sommaren med berörda ledare.
- § 20 **Nästa möte**  
25/8-2015 17.00.
- § 21 **Avslutning**  
Leif tackar för visat intresse